

Michel Haas

Patents

Ph.D. Materials Engineering
Ph.D. Chemistry, MSc. X (Paris-Saclay)
European Patent Attorney
+41 61 295 57 53
haas@bohest.ch

Education

Engineering, ECPM Strasbourg
Chemistry, Saarland University
Molecular Chemistry,
Ecole Polytechnique (Paris-Saclay)

Expertise

Patents (physics, mech. and process engineering, nanomaterials, coatings, chemistry)

Associations

epi, VESPA, VPP and VAA

Curriculum

Michel Haas holds a Ph.D. from the Saarland University and the Université Louis Pasteur. He obtained a degree in engineering technology from the ECPM in Strasbourg and a chemistry degree from the Saarland University. After a post-doctoral research at the Swiss Federal Institute of Technology Lausanne, he started his professional career in 2005 at Bayer MaterialScience AG. In 2007, Michel Haas joined the Patent and Licensing department of Bayer MaterialScience and successfully graduated as a European Patent Attorney in 2010. In 2012, he graduated from the University of Washington in U.S. patent law. In October 2014, Michel Haas joined BOHEST AG as a patent attorney in the technical group.

Patente

Dr.-Ing., Dr. Chem.,
MSc. X (Paris-Saclay)
Europäischer Patentanwalt
+41 61 295 57 53
haas@bohest.ch

Ausbildung

Ingenieur, ECPM Strassburg
Chemie, Universität Saarland
Molekularchemie,
Ecole Polytechnique (Paris-Saclay)

Fachgebiet

Patente (Physik, Mechanik, Verfahrenstechnik, Nanomaterialien, Coatings, Chemie)

Verbände

epi, VESPA, VPP und VAA

Curriculum

Michel Haas ist Doktor der Universität Saarland und der Université Louis Pasteur. Er erwarb zuvor ein Diplom in Ingenieurwissenschaften von der ECPM in Strassburg und ein Diplom in Chemie von der Universität Saarland. Nach einem Post-Doc-Aufenthalt an der ETH Lausanne begann er 2005 seine Berufstätigkeit bei der Bayer MaterialScience AG. Im Jahr 2007 trat Michel Haas der Patent- und Lizenzabteilung der Bayer MaterialScience AG bei und wurde 2010 Europäischer Patentanwalt. 2012 erlangte er den CASRIP-Abschluss in US-Patentrecht an der University of Washington. Seit Oktober 2014 ist Michel Haas bei der BOHEST AG als Patentanwalt in der technischen Sektion der Patentabteilung tätig.

